



遺產捐贈意向 Legacy Giving Pledge Form



我願意捐贈遺產予香港復康會，為復康人士帶來希望。

I would like to leave a legacy of hope for people with disabilities.

一般遺贈

一般遺贈清楚列明遺贈甚麼和遺贈予誰，並授權遺囑執行人自行訂定遺贈來源。

特定遺贈

特定遺贈與一般遺贈相似，分別在於列明支付遺贈的來源，例如你註明將物業的某個百分比遺贈予香港復康會。

剩餘遺贈

剩餘遺贈是遺產分配予家人以及扣除所有支出和稅項後的遺贈。

條件遺贈

條件遺贈僅在符合特定條件的情況下才作出遺贈，例如：你的第一遺產受益人先行辭世，你或會希望訂明下一位受益人。

General Bequest

General bequests describe exactly what you want to leave and to whom, while giving your executors the flexibility to decide from which source the funds are to be paid.

Specific Bequest

Specific bequests are similar to general bequests but also specify from which source the funds are to be paid. For example, you may wish to leave HKSR a percentage of your property.

Residuary Bequest

Residuary Bequests are honoured after all other bequests to families have been made and all expenses and taxes have been settled from your estate.

Contingent Bequest

Contingent bequests are only made if certain conditions are met. For example, if your principle beneficiary does not survive you, you may wish to indicate your second choice beneficiary through a contingency designation.

有關訂立遺囑詳情，請諮詢你的家庭律師。 For more detailed information on any matter related to your will, always seek the advice of your family solicitors.



請在適當的空格內填上✓號 Please tick the appropriate box.

請將填妥之表格交回 Please return the completed form by

電郵 Email: hksrcrd@rehabsociety.org.hk/ 傳真 Fax: 2816-2933

本人已/正計劃在遺囑上訂明捐贈遺產予香港復康會

I have left/ will leave a gift to HKSr in my will

本人名下款項的_____港元 A HK\$_____ sum of money

本人名下物業的_____ % A _____ % share of my estate

個人資料 Personal Details

中文姓名 Chinese name: _____ 先生 Mr 女士 Ms

英文姓名 English name: _____

姓 Surname

名 Given names

日間聯絡電話 Daytime phone no.: _____

地址 (請盡量以英文填寫) Address (Please complete in English):

電郵 Email: _____

通訊語言選擇 Communication language: 中文 Chinese 英文 English

本會所收集的個人資料將保密處理，目的是寄發收據及與你通訊的用途。本會或將會使用你的個人資料，進行與本會相關之統計、籌款、活動、訓練課程、相關之項目事宜推廣，與及發出相關邀請/宣傳刊物。請於以下其中一個空格內加「✓」以表示你是否同意上述安排。

All personal information collected in this form will be treated as strictly confidential & will be used for receipting and further correspondence. HKSr may use your personal data to send you the information, invitation and promotion materials relating to our surveys, appeal of donation campaigns, activities, trainings, and etc. Please check below to indicate your agreement to such use of personal data by HKSr as stated above.

我同意上述有關使用個人資料的安排 I agree to the use of my personal data as stated above.

我不同意上述有關使用個人資料的安排 I object to the use of my personal data as stated above.

=====

香港復康會衷心感謝閣下的支持，而閣下可隨時更改或撤回向
香港復康會捐贈遺產的意願。

HKSr thanks you very much for your generous support and you are free to change
your mind about your gift at any time.